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Zápis z jednání 

Krajského shromáždění SMS ČR Středočeského kraje 

_________________________________ 

dne 10. dubna 2018 

Praha – Magistrát hl. města Praha (Nová radnice, Velký sál) 

 

Účastni: viz prezenční listinu 

 

Navržený program: 

1. Úvod, určení zapisovatele 
2. Návrh volby 
3. Informace z jednání s vedením kraje 
4. Krajské shromáždění 
5. Hodnocení akcí letošního roku 
6. Doprava – zvýšení nákladů obcí na veřejnou autobusovou dopravu  
7. Diskuze, různé 

 
1. Zahájení shromáždění 

Krajský předseda SMS ČR pan Petr Halada přivítal přítomné účastníky jednání a jako 
zapisovatele určil paní Jiříkovou (krajská manažerka). 

2. Volba členů krajského předsednictva 

Stanovy Sdružení místních samospráv spolu s Jednacím a volebních řádem upravuji 
volbu do krajského předsednictva. Podmínka volby je min. 20% členů z daného 
kraje, která byla v den a hodinu zasedání splněna.  
Krajský předseda SMS ČR pan Petr Halada přečetl nominované členy krajského 
předsednictva: paní Petra Pecková – starostka obce Mnichovice, pan Jiří Loskot – 
starosta obce Mšec, zároveň místopředseda předsednictva, pan Milan Kazda – 
starosta obce Kněžice a pan Nekolný – starosta obce Višňová, který je zároveň 
členem Rady SMS ČR a 1. místopředsedou pro předsednictvo Středočeského kraje.  
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Poté proběhlo samotné hlasování: 
• Mgr. Petra Pecková – starostka obce Mnichovice 

Pro:  83    Proti: 0    Zdržel se: 1 
• Pan Jiří Loskot – starosta obce Mšec 

Pro:  83    Proti: 0    Zdržel se: 1 
• Pan Milan Kazda – starosta obce Kněžice 

Pro:  84    Proti: 0    Zdržel se: 0 
• Ing. Jiří Nekolný – starosta obce Višňová  

Pro:  84    Proti: 0    Zdržel se: 0 

3.Informace z jednání s vedením kraje 

Během února předsednictvo SMS ČR Středočeského kraje jednalo za SMS ČR 

Středočeského kraje a SPOV Středočeského kraje s panem radním Seidlem o podpoře 

regionálního školství. Hovořili o problémech školství v prstenci okolo Prahy-

nedostatek míst v základních školách, mateřských školách a nedostatek učitelů. 

Projednali také problém nenaplněných škol na periferii Středočeského kraje a 

možnosti jejich udržení. Rozvoj sítě středisek volného času a ZUŠ. Shodli se na 

potřebě se zamyslet nad počtem víceletých gymnázií a redukcí některých oborů 

středních škol v kraji.  

Předsednictvo Středočeského kraje jednalo s panem Draxlerem (radní za regionální 

rozvoj). Převážně informovali pana radního o soutěži Vesnice roku a roli kraje v této 

soutěži, možnosti rozvoje soutěže a její propagace. Dále se jednalo o cestovním 

ruchu mimo hlavní turistické lokality a také o podpoře Středočeského kraje v udržení 

obslužnosti venkova.  

S uvedenými zástupci byla dohodnuta budoucí spolupráce.  

4. Krajské shromáždění 

Informace o přípravě konference SMS ČR, která se bude konat 23.5.2018 v Praze.   

5. Hodnocení akcí letošního roku 

V dosavadním čtvrt roce proběhlo nejprve Setkání zástupců obcí s poslanci volenými 

za Středočeský kraj (únor 2018), poté seminář na téma Konkurzní řízení na ředitele 

školy, jeho výše odměny apod. (březen 2018). Obě akce byly hodnoceny velmi 

pozitivně a měly přínos pro zúčastněné. V den předsednictva proběhne dlouho 

očekávaný seminář na téma GDPR. 

Zasedání krajského předsednictva v letošním roce: 

31.1. 2018 – Poslanecká sněmovna 

27.3. 2018 – restaurace u Tučňáků, malá účast 

10.4. 2018 – viz zápis 
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Na 12.června 2018 od 13 hodin U Tučňáků na Smíchově je plánováno další 

předsednictvo před ukončením školního roku. Další pokračování se předpokládá na 

září – říjen 2018. 

6. Doprava – zvýšení nákladů obcí na veřejnou autobusovou dopravu  

Jelikož se pan starosta Města Uhlířské Janovice, pan Jiří Buchta podruhé z jednání 

omluvil a pan Michalík také, starosta obce Dolní Břežany, bod jednání se odložil na 

neurčito.  

7. Diskuze, různé 

Paní Petra Pecková informovala členy předsednictva, že Středočeský kraj, odbor 

zabývající se školstvím, řeší spádovost samostatně bez jednání s obcemi, či školami. 

Tento bod byl navrhnut k projednání na Školském výboru. 

Pan Milan Kazda informoval přítomné, že je zapotřebí řešit se zemědělci zabírání 

plochy kolem pole – traktoristi stále víc odrývají zelenou plochu podél pole, která je 

v majetku obce a potřebná pro krajinu. 

Dále byl navrhnut bod týkající se odpadového hospodářství, kde byl členy 

předsednictva stanoven postup, a to oslovení velkých firem typu KFC, výrobci cigaret 

apod., kteří jsou nevětší producenti odpadu, aby se zapojili do akce Ukliďme Česko a 

pomohli s nakládáním s odpady. 
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Výpis usnesení 
 

ze zasedání Krajského shromážděné SMS ČR Středočeského kraje dne 10. 
4. 2018, Praha 
 
Usnesení KSS1/2017: Krajské shromáždění SMS ČR určuje zapisovatele paní 
Martinu Jiříkovou a ověřovatelem pana Petra Haladu. 
 
Usnesení KSS2/2017: Krajské shromáždění SMS ČR volí na post členů krajského 
předsednictva: paní Petra Pecková – starostka obce Mnichovice, pan Jiří Loskot – 
starosta obce Mšec, zároveň místopředseda předsednictva, pan Milan Kazda – 
starosta obce Kněžice a pan Nekolný – starosta obce Višňová, který je zároveň 
členem Rady SMS ČR a 1. místopředsedou pro předsednictvo Středočeského kraje.  
 
Usnesení KSS3-7/2017: Krajské shromáždění SMS ČR bere na vědomí body 
jednání: Informace z jednání s vedením kraje, Krajské shromáždění, Hodnocení akcí 
letošního roku, Doprava – zvýšení nákladů obcí na veřejnou autobusovou dopravu a 
Diskuze, různé. 

 
 

 

 

 

Zapsala dne 11. 4. 2018 
 
 

Martina Jiříková                       ……………………………… 
 
 
Ověřil: Petr Halada                           ……………………………… 

                            
                    


